
Any changes or modifications not expressly approved 
by the party reponsible for compliance could void the
user's authority to operate the equipment.

ISEDC

Le présent areil est conforme aux CNR d'ISEDC licables aux areils radio
exempts de licence.
L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes:
(1) l'areil ne doit pas produire de brouillage, et
(2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi,
 même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

EU Compliance Statement: FLIR Belgium BVBA hereby declares that the  
radioequipment type Wireless handset and Charging holster, are in compliance  
with the essential requirements and other relevant provisions of the RED  
Directive. 

IC:

15.27

4.64

for 2.4G Wireless

for Bluetooth

2402MHz to 2480MHz for Bluetooth

2412MHz to 2462MHz for 2.4G Wireless

IC:

RF Exposure Information 
Charging Holster complies with FCC/ISEDC radiation exposure limits set forth  
for an uncontrolled environment. In order to avoid the possibility of exceeding the  
FCC/ISEDC radio frequency exposure limits, human proximity to the antenna shall 
not be less than 15cm during normal operation. 
For Wireless Handset ,this device has been tested and complies with SAR limits,  
users can obtain FCC/ISEDC information on RF exposure and compliance . 

Informations sur l'exposition RF 
L'étui de chargement est conforme aux limites d'exposition aux radiations  
FCC/ISEDC établies pour un environnement non contrôlé. Afin d'éviter la  
possibilité de dépasser les limites d'exposition aux fréquences radio  
FCC/ISEDC, la proximité humaine de l'antenne ne doit pas être inférieure  
à 15 cm pendant le fonctionnement normal. 
Pour le combiné sans fil, L'appareil a été testé et respecte les limites SAR,  
les utilisateurs peuvent obtenirInformations FCC / ISEDC sur l'exposition  
et la conformité RF. 
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